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Protokoll nr 3 2020 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

Stefan Fagerström, Carola Gioti, Emilia Bergling, Maria Klemets Hellberg 

 

Meddelat frånvaro: 

Rickard Friberg, Pelle Westerlund, Ragnar Helin, Lasse Persson, Oscar 

Erlandsson 

 

Tidpunkt: 

Kl. 15:30-17:00 

 

Plats: 

Linnésalen, plan 8, Göta Ark 

 

 

Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 

 

Val av justerare 

Carola Gioti 

 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

Anmälan av föregående protokoll 

Läggs till handlingarna. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

Ärenden till stadsdelsnämnden den 26 mars 
 

- 18. Boendeplan för bostäder med särskild service för 

personer med funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 

2020-2030 

o Det tar tid innan planeringen ger resultat. 

Förvaltningen blir inkluderade i planeringar, men 

byggena ligger långt fram i tiden. 

o Kostnad för nybyggda lägenheter är väldigt hög. 

o Stockholms stad bygger inte själva. 

o Utifrån att det är svårt med bostäder så kan vi behöva 

börja tänka mer flexibelt med boendeslösningar. Till 

exempel att individer kan beviljas stöd enligt LSS 

men i vanliga boenden där det är möjligt.  

 

- 20. Remiss av Motion om en egen tävlingsklass för Stöd och 

service till personer med funktionsnedsättning i stadens 

Kvalitetsutmärkelse 

o Rådet ställer sig positiva till detta. 

 

- 24. Rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS 

kvartal 4 2019 

o Svårt med boenden som tillgodoser önskemål och 

behov. 

 

Program för delaktighet 
- Aktivitet i VP: Utforska möjlighet att utforma ett digitalt 

informationsmaterial om hur det är att besöka socialtjänsten. 

o Frågan ställs om det är något specifikt som rådet 

tycker ska vara med i ett digitalt 

informationsmaterial. Rådet har inga synpunkter i 

dagsläget. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
- Kreativt Center 

o Förvaltningen ska ta reda på finansieringen av 

verksamheten ser ut och hur det ser ut med lokaler.  

 

Information om inkomna handlingar 

- Stefan informerar om att det har tagits fram en standard för 

tjänsten gruppbostad. Det hölls ett remiss-seminarium den 9 

mars. Remissrunda pågår t.o.m. 17 april. Det är Svenska 

institutet för standarder (SIS) som skickar ut remissen. 

Stefan återkommer med mer information allteftersom arbetet 

fortlöper. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

Övriga frågor 
- Hur mycket tar nämnden upp det som rådet går igenom? 

o Nämnden tar del av protokollen från rådet. 

o Tidigare har representanter från nämnden bjudits in 

till rådet. Detta kan göras igen senare i år. Det är 

även ok för nämnden att bjuda in sig om det finns 

något som de vill diskutera. 

o Stefan har försökt ringa till pensionärsrådet för att 

boka in ett gemensamt möte, men har inte fått tag på 

dem. 

 

- Wifi i gruppbostad.  

o Betydligt mer komplicerat än vad det verkar. 

Förvaltningen arbetar på att lösa det. Det kommer 

göras ett pilotprojekt i Tygeln. Andra stadsdelar har 

löst det genom att ha ett tillgängligt wifi i 

gemensamma utrymmen. Det har Södermalm haft 

länge. 

 

Nästa sammanträde 
- 14 april 
 

Sammanträdet avslutas  

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 

 

 
 

   

Stefan Fagerström  Carola Gioti 

Ordförande  Justerare 
 


